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Zápis Valné hromady ČSK  
sekce kanoistiky na divokých vodách 2024 

konané dne 13. 1. 2024 v Praze 

Jednání VH zahájil v 10.17 hod. moderátor schůze pan Jiří Kratochvíl 
Přivítal delegáty a vzpomenul zesnulé kamarády v roce 2023– M. Dufek, M. Skolil, P. 

Polívka. 
Procedurální kroky: 

• Schválení programu schůze dle pozvánky – souhlas. 

• Volba komise mandátové – Renata Sadílková, Pavel Foukal, Janu Lagnerovou – 
VH souhlasí 

• Volba komise návrhové – Michal Šťastný, Monika Jandová, Luděk Roleček, VH 
souhlasí 

• Zapisovatel – Ivo Eichler 
 

Přednesení zprávy předsedy sekce ČSK DV 2023 

• Zpráva předsedy sekce Ing. Stanislava Ježka k sezoně 2023. Zmínil výročí ČSK – 
110 let v roce 2023.  
Informace k mezinárodnímu kanoistickému hnutí – nový předseda ECA – 
Francouz – Jean Zoungrana. Zástupci v komisích ECA Michaela Kratochvílová  - 
slalom a Alexandra Plachtová - sjezd.  
Poděkoval pořadatelům mezinárodních závodů v roce 2023 – MSJ sjezd 
v Roudnici nad Labem. Dále pořadatelům SP ve slalomu v Praze a SP na Lipně a 
v Českém Vrbném. 
Informace k Národní sportovní agentuře a podpoře, kterou poskytuje, a to jak 
svazům, tak ke klubům. Informoval o prioritizaci sportů a postavení kanoistiky 
mezi 30 prioritizovanými sporty. 
NSA vyhlásila požadavek na výši členských poplatků ve svazech, a to povinnost 
platit minimální částka 200,-Kč na osobu. 
Informace k parasportu. ČSK zřizuje sportovně technickou komisi parasportu a 
zároveň bude usilovat o členství Českém paraolympijském výboru. 

• J. Kratochvíl vyzval jednotlivé trenéry RD a omluvil J. Vondru – trenéra RD U23 
slalom z účasti na VH. 

• Trenér RD slalom J. Prskavec krátce okomentoval sezonu 2023 za RD slalom. 
Velmi dobré hodnocení EH v Krakově s podporou ČOV. Největší akce roku 2023 
bylo MS v Londýně, které bylo zároveň olympijskou kvalifikací na místa na OH 
2024, což se podařilo. SP 2023 ve slalomu – velmi dobré výsledky především 
v K1m. Okomentoval zajištění RD v roce 2023, které bylo na velmi dobré úrovni.  

• Omluven J. Vondra – účast na VT SAE. – J. Kratochvíl okomentoval činnost RD 
U23 slalom.  
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• Trenér RD sjezd R. Knebel zhodnotil sezonu RD sjezd a poděkoval A. Plachtové 
a T. Slovákovi za spolupráci. Zhodnotil ME a MS ve sprintu s velmi dobrými 
výsledky. Kritizoval termínové kolize závodů ve sjezdu a ve slalomu, která 
komplikuje účast zvláště pro mladé závodníky. 

• Trenér RD U23 sjezd L. Novosad zhodnotil sezonu RD U23 sjezd. Hlavní závod 
(MS sjezd U23) byl v ČR a česká výprava se stala nejúspěšnějším družstvem MS 
(celkem 30 medailí). 

• Trenér RD juniorů J. Kratochvíl zhodnotil letošní úspěšné výsledky RD juniorů ve 
slalomu i ve sjezdu (celkem 37 medailí na MSJ a MEJ 2023 a to 17 ve slalomu a 
20 ve sjezdu). Poděkoval oddílům a trenérům s mládeží. 

• Předsedkyně Závodní komise paní Hana Kneblová – poděkovala všem 
pořadatelům závodů 2023. Okomentovala činnost ZK v roce 2023 a vydání 
Směrnic pro závodění pro rok 2023 a některé nové body a úpravy směrnic oproti 
loňským. 

• Předsedkyně Komise rozhodčích Lenka Kutá poděkovala všem rozhodčím a 
okomentovala činnost sekce ČSK DV 2023 - 165 závodů – aktivních rozhodčích 
83. Webinář pro rozhodčí 2023. Připomněla platnosti třídy rozhodčích a nutnost 
absolvovat doškolení kvalifikace. 

• Zpráva J. Volfa za oddíly Čechy a Morava – byla rozeslána. J. Volf poděkoval 
všem oddílům za výchovu výborných sportovců. Celkem 79 oddílů v ČSK DV. 
Zrušeno pouze 6 závodů v roce 2023. Upozornil na programy od NSA pro oddíly 
(Můj klub) případně od krajů, či měst. 

• Zprávu o hospodaření roku 2023 ČSK sekce divoká voda – sekretář svazu Ivo 
Eichler. 

• S. Ježek doplnil zprávu o hospodaření a okomentoval přidělování financí od NSA. 
Zveřejnil přehled za poslední 3 roky. Informoval o snaze získávat pro svaz tzv. 
vlastní zdroje a jaké má svaz v této oblasti možnosti. Díky vlastním zdrojům je 
možné finančně překlenout období od konce roku do obdržení dotace na rok 
další. Informoval o možnosti úhrady „mezd“ trenérů i v prvním čtvrtletí roku před 
obdržení dotací od NSA. 

• J. Kratochvíl okomentoval financování startu roku a snaze pomoci vyřešit složité 
financování především mládeže a sjezdařů. 

• Zpráva Kontrolní komise sekce za rok 2023 – Otto Jarolímek. Okomentoval 
změnu konání VH v lednu a také potíže s naplněním počtu delegátů pro 
usnášeníschopnost VH. Podpořil za KK úpravu klíče pro výpočet delegátů na VH. 
Doporučil, aby VH měla pravomoci ke schvalování hlavních dokumentů 
(Směrnice, případně klíč pro VH). Doporučil vytvořit plán jednání Výboru ČSK DV. 
Proběhla kontrola financí sekce – RD slalom, RDJ a SCM. Zásadní nedostatky 
nebyly zjištěny. Doporučuje minimalizovat DPP a nahradit fakturací. Okomentoval 
přehled čerpání a navrhl upravit přehledy dle akcí, a nikoliv dle datumu. Navrhl 
odsouhlasit zprávu KK. 

• Projednání úpravy klíče pro jednání VH – S. Ježek. Informoval o způsobu tohoto 
klíče u sekce rychlost a vodní turistiky, které mají zastoupení na VH po jednom 
delegátu za oddíl. Představil přehledy s počty členů v oddílech, počty závodících 



Konference ČSK DV 2024 Stránka 3 
 

členů v oddílech dle požadavků NSA. Předložil návrh klíče po projednání 
Výborem ČSK DV. 

• Zpráva mandátové komise - 125 pozvaných delegátů, přítomno 47 delegátů tj.  
37,60 %. Schůze není usnášeníschopná. 

• J. Kratochvíl oznámil rozpuštění schůze a svolání mimořádné jednání VH 2024. 
Vyhlášena přestávka jednání 

• Diskuze zahájena ve 12:50hod. 
• M. Bílý informoval o činnosti metodické komise v roce 2023. Kladně hodnotil 

vysoký počet účastníků školení trenérů. Informoval o rejstříku ČSK, kde je třeba 
aktualizovat informace o licenci jednotlivých trenérů v oddílech. Informace doplnil 
S. Ježek k vyplňování rejstříku směrem k registru NSA. Informace ke školení 
trenérů v roce 2024. Obecná část je v únoru a na podzim (obecná část) je na 
FTVS. Koncem roku je naplánován seminář pro trenéry.  
Informoval o možnostech uspořádat školení pro záchranáře tak, aby bylo možno 
využívat záchranáře z vlastních řad a zároveň zajistit, že mají potřebné 
osvědčení. Nabízí se tak i možnost uspořit finance za nájem externích agentur. 
Informace k elektronickému tréninkovému deníku Yarmill. Zatím pro členy SCM. 
Nabídl i případně i pro další mladé závodníky objednat si tuto platformu. Roční 
licence stojí 1210,-Kč vč. DPH. 

• J. Busta informoval o evropské grantové agentuře a možnosti získaní finančních 
prostředků na různé projekty. Na www.tzs.cz jsou další informace k dispozici. Pro 
případné další informace je J. Busta k dispozici a také nabídl další možnosti pro 
trenéry mládeže. 

• M. Jandová – informovala o LODM 2024, která bude v Českém Vrbném poslední 
týden v červnu. Pro děti 2010-2014.  

• R. Knebel – dotaz a komentář k disciplínám na LODM.  

• Nastavení LODM okomentoval S. Ježek a J. Kratochvíl. 

• LODM okomentoval B. Šamánek – hlavně v klidu a v pohodě. 

• J. Kratochvíll vyzval delegáty k diskuzi a jednotlivým zprávám, které byly 
předneseny. 

• P. Kratochvíl se zeptal na počty delegátů VH dle výborem navrhovaného klíče a 
jak často bude aktualizovány – S. Ježek – Každý rok bude dle aktuálního stavu. 

• J. Volf – dotaz k tabulce výpočtu delegátů. 

• R. Knebel – okomentoval výpočet delegátů zpochybnil nepočítání trenérů a 
rozhodčích. Odpověď S. Ježek. 

• B. Šamánek navrhl dát každému oddílu 1 hlas a oddíly, které nemají v žebříčku 
oddílů žádné body, tedy žádnou činnost by měly jen „poradní“ hlas. Odpověď O. 
Jarolímek – tento návrh nelze, neboť je téměř v konfliktu se Stanovami ČSK. 
Podporuje předložený návrh od Výboru sekce. 
R. Knebel navrhuje zredukovat max. počet delegátů VH a dopočítat pro nejlepší 
oddíly. 

http://www.tzs.cz/
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Hlasuje se o návrhu použít pro počty delegátů dosavadní tabulku bodů 
(používanou pro rozdělení dotací oddílům) – 12 hlasujících pro původní tabulku, 
proti je 21 
Hlasuje se o původním návrhu tabulka dle kritérií NSA – 25 proti 11 

• Hlasuje se o návrhu využít tabulku dle kritérií NSA a max. počtu 14 bonifikačních 
bodů pro delegáty VH. 35 delegátů pro 1 proti. 

• Konečný návrh - pět oddílů v tabulce pro NSA +2 hlasy, další 4 oddíly plus jeden 
hlas ostatní oddíly po jednom - 2 proti a 34 pro 

• Mimořádná VH nemůže schvalovat směrnice pro rok 2024 – nebylo na programu. 

• Diskuze uzavřena 14:20 
Návrh usnesení  přednesl Luděk Roleček ve 14:32 hod. 
• Valná hromada sekce DV schválila přednesený návrh usnesení VH 2023. 

• Valná hromada pověřila Výbor schválit delegáty pro konferenci ČSK 2024. 

• J. Kratochvíl poděkoval za účast na Valné hromadě 2024. 
 
Valná hromada byla ukončena v 14.35 hod. 

Zapsal: Eichler                                      Schválil: Ježek   
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